
STYRELSEMÖTE 200817 
 
Närvarande på Sportan:  Rikard Berglund, Jonas Liw, Robin Glöggler, Gustav Lindberg 
Närvarande via Teams:   Anna Lindqvist, Jenny Wall, Göran Wall, Lillemor Eriksson 
 

1) Genomgång av föregående mötesprotokoll – Göran har fått hem låsanordning till containern och det 
kommer att monteras inom kort. Sigvardsson har inte svarat angående matchur. Jonas kollar med Ockelbo 
kabelteknik om de kan tänka sig att hjälpa oss med dragningen. Jonas och Robin ser till att den vi har 
kommer upp provisoriskt så länge. 

2) Ekonomin – Mindre inkomster än beräknat pga Covid-19. Lutar i alla fall åt ett nollresultat om vi får till 
lottskivan ”utan skiva”. Ungdomsfotbollen har gjort av med mer än budgeterat. Inköp av nya matchställ är 
en bidragande orsak. Anna skickar ut en ekonomisk rapport till alla i styrelsen. 

3) Herrfotbollen – Rullar på bra. Har vunnit 3 av 3 spelade seriematcher och kommer med all sannolikhet att 
spela div.5 nästa säsong. Kommer att köra försäljning från delikatesskungen för att stärka upp ekonomin. 

4) Fotbollen – Allt rullar på. Har dragit igång igen efter sommaruppehåll. Jonas kommer att kalla till ledarträff 
inom kort. 

5) Kansliet – ”Mille” jobbar fortfarande hemifrån. Allt rullar på. Just nu SISU-redovisning av landslagets 
fotbollsskola och LOKstödsredovisningen. 

6) COVID19 – Uppdaterade rekommendationer 10+12/8. Får numera ha 50 pers. i publik på matcher OM vi kan 
garantera att inte fler än 50 kommer in och att föreningen (publiken) kan följa gällande rekommendationer 
kring smittspridning och social distansering. Lillemor ser till att köpa in handtvål som vi ska tillhandahålla vid 
matcher. Lämpligt att ha vid vattenhon på väggen på fristående längan så att folk kan tvätta händerna ute. 
Fixar även skyltar att sätta upp vid entrè och andra lämpliga platser om vad som gäller nu i coronatider. 
Jenny fixar handsprit som man kan ha stå vid en ev. fikaförsäljning. 

7) Kompensationsstöd – KSK fick 7000 kr i kompensationsstöd. Dessa ska återrapporteras i IOL senast 1/12. 
Kollar på detta vid nästa styrelsemöte. 

8) Kontantstöd – Rikard fixar ansökan senast 1/9. Rikard och Lillemor åker in på mötet med kultur och fritid. 
9) KSK-lott – Beslutar att anordna en ”Corona-variant” av lotteriet med reducerat lottpris och en extravinst på 

3000 kr eftersom vi inte kan anordna den traditionella skivan pga den rådande pandemin. Anna kollar på 
detta så att vi får ut lotterna per post så fort som möjligt. Beslutar att live-sända dragningen med en  
300-lottring via vår FB-sida den 7/11 kl. 20.00 med styrelsen och respektive på plats i skidstugan. Anordnar 
en ”mini-skiva” som styrelsen bekostar själva. Lillemor skickar ut kallelse till denna. 

10) Bygget - Inte hänt något ang. rusten av omkl.rummen. Jonas och Robin försöker bilda en grupp som tar tag i 
detta. 

11) Tvätt – Gamla tvättmaskinen är helt slut. Torktumlaren fungerar nog ett tag till. Avloppet i källaren i 
fristående längan fungerar inte. Jonas och Robin kollar om det går att flytta in tvättmaskin och tumlare på 
Sportan i stället. Robin tar på sig att köpa in en ny tvättmaskin till rimligt pris. 

12) Övrigt 
1. Robin har blivit kontaktad av Conny på arbetsförmedlingen ang. en man som var vaktmästare när han var i 
G-H , om vi kan tänka oss att ha honom i Kungsgården?Robin kontaktar Conny och styr upp ett möte med 
honom, sig själv, Anna och Rikard för att kolla på detta. 
2. Lillemor efterfrågar friskvårdspeng i sin anställning fr.o m 2020. Rikard kollar på detta. 
3. Det slarvas med rengöring av krit-maskinen! När man kritat planen MÅSTE den som gjort det tömma 
maskinen på färg och göra rent munstycken ordentligt! Jonas tar upp detta på nästa ledarträff. 
4. Det lämnas även kaffe i termosar i köket. Den som använt något i köket gör rent efter sig! Jonas tar även  
upp detta på nästa ledarträff. 

13) Nästa möte – 28 september kl. 18.30 på Sportan och via Teams. 
14) Mötet avslutades. 

 
 
 
 
                   Vid protokollet:   Lillemor Eriksson 


